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Odense den 1. marts 2021 

 

 

 

Kære medlemmer af Kulturudvalget 

 

Vi er bekendt med, at I har et samrådsmøde om festivalernes situation i forhold til risikoen for 

endnu en sommer under påvirkning af covid-19. 

 

I revybranchen ser vi også frem mod sommersæsonen med stor bekymring. De første revyer har 

premiere i starten af maj og de øvrige kommer derefter som perler på en snor rundt i hele landet.  

 

Skuespillerhold, musiker, lokaliteter, spilleplan m.v. er for længst aftalt. Det er yderst problematisk 

at flytte og for de flestes vedkommende helt umuligt. Salget af billetter er gået helt i stå og vi 

kender ikke restriktioner/genåbning ret lang frem i tiden. Usikkerheden er derfor meget stor, 

hvilket også skal ses i lyset af sidste års økonomiske konsekvenser for branchen. 

 

Vi har et godt samarbejde med Kulturministeriet og -styrelsen – ikke mindst via 

Sektorpartnerskabet for scenekunst, hvor vi bliver godt orienteret og er i konstruktiv dialog.   

 

MEN vi appellerer til, at Kulturudvalget også har fokus på revybranchens behov for sikkerhedsnet, 

som vi dog håber og arbejder for aldrig, kommer i spil. Vi foreslår derfor, at I allerede nu forlænger 

kultur-hjælpepakkerne, så revyerne kan udfolde denne særlige kulturgenre med den nødvendige 

økonomiske sikkerhed - til gavn for publikum og hele landets kulturelle ve og vel. 

 

 

Med venlig hilsen 

 

Jani Lykke Methmann 

Direktør, Revy Danmark 
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